
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
 
Készült: Gyömrő Város Önkormányzat soron következő rendes testületi ülésén, 2006. 

április 24-én, a Polgármesteri Hivatal „A” épületi tanácskozó termében. 
 
 

Jelen vannak:  Gyenes Levente polgármester, Hodruszky Lajos, Mezey Attila alpolgármester, 
Balogh Béla, Garamszegi Sándor, Garádi István, Hajdú András, Murvai 
Lászlóné, Nagy Tiborné, Pató Zoltán, Sas Zoltán, Sigmond Zsolt, Spaits 
Miklós, Székely Attila, dr. Tóth János képviselők. 

 
 
Hivatal részéről 
megjelent: Varga Ernő jegyző 
 Kissné Páska Andrea pénzügyi vezető 
 Volcz Zoltánné főtanácsos 
 
 
Távolmaradását 
jelezte: Szabadi László képviselő. 
 
 
Késését jelezte: dr. Török Gábor képviselő. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a rendes 
testületi ülés határozatképes, 15 képviselő van jelen, az ülést megnyitja. 
 
 
A jegyzőkönyvet Egervári Judit vezeti. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a kiküldött napirendi pontokat elfogadja, szavazzon. 
 
Dr. Tóth János képviselő: Hiányolja, hogy a Csillag Kft. ügye nem került az Ügyrendi és Jogi 
Bizottság elé. Kéri, hogy a testület vegye le a témát a napirendről, és a bizottság javaslata után 
tárgyalja ismét. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért a napirend levételével, szavazzon. 
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Megállapítja, hogy a képviselő-testület 15 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással, 
egyhangúlag elfogadták a 15. napirendi pont (A Csillag Kft. Gyömrő, Munkás u. 18. szolgalmi 
jog rendezési ügye) levételét. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a kiküldött napirendi pontokat, illetve a módosítással együtt 
elfogadja, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással, 
egyhangúlag elfogadja a kiküldött, napirendi pontokat a módosítással együtt. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kíván-e valaki napirend előtt felszólalni? 
 
Garádi István képviselő: A gyömrői újságban egy cikk jelent meg a vasútállomásról, és a fotón –
az állomás Mende felöli végén- Mezey Attila alpolgármester úr látható. A kép egy lerobbant 
állomást mutat. Véleménye szerint a városvezetés is felelős azért, hogy az állomás ilyen 
állapotban van. Meg kell nézni, hogy milyen szemetes az állomás környéke -az Állomás utcai 
sorompótól, a Szt. István úti sorompóig-, és ennek az állapotnak a felújításhoz semmi köze. 
Mezey Attila, aki az előző testületeknek is tagja volt, sőt közterület-felügyelőként is dolgozott, és 
tudta, hogy az akkori vezetés figyelt arra, hogy az állomás jó állapotba maradjon. Érthetetlennek 
tartja a cikkben szereplő mondatát, mely szerint „hamvában van az egykori kezdeményezés”. 
Polgármestersége alatt –8 év- folyamatosan karbantartották az épületet, az viszont meglátszik, 
hogy a mostani vezetés nem foglalkozik vele. 
 
Murvai Lászlóné képviselő: Véleménye szerint az állomás karbantartása nem a városvezetés, 
hanem az állomásfőnökség dolga lett volna. Amit most az állomásért tesznek, azért köszönet illeti 
őket. Az állomásvezető figyelmét kellene felhívni arra, hogy milyen az állomás, és környéke. Az 
épület felújítása nem az interpellációk miatt történik. A városvezetésnek végre sikerült elintézni, 
hogy az állomás felújítása megtörténjen. Attól fél, ha nem fogják őriztetni a felújított állomást, 
akkor hamarosan a jelenlegi állapotok fognak ismét uralkodni. 
 
 
 

 
N a p i r e n d e k  t á r g y a l á s a :  

 
 
 
1. napirendi pont: 
Az 5/2005. (II.17.) sz., az önkormányzat 2005. évi költségvetéséről szóló rendelet 
módosítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Hiányolja, hogy nem volt a rendelet mellé csatolva a százalékos 
változtatás eredeti és módosított változata. Két kiugróan nagy eltérést tapasztalt, 2. táblázat: 
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Kiadásoknál. 7.1. szociális juttatások: eredetileg 46,49 ezer forint, a módosult pedig 145 millió 
forint. Itt miért változott 312% az eredeti előirányzat? A felújítási kiadásoknál pedig 625% a 
növekedés. Szeretne választ kapni ezekre a változásokra. 
 
Kissné Páska Andrea pénzügyi vezető: A szociális juttatás azért alacsonyabb, mivel csak a saját 
részt kellett betervezni, ami 10%, a 90% pedig az államtól visszaigényelhető és ez csak az év 
zárásakor illeszthető a költségvetésbe. 
A felújítások esetében az ok az, hogy az intézmény-felújítási hitel most került be a 
költségvetésbe. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki elfogadja z 5/2005. (II. 17.) sz., az önkormányzat 2005. évi 
költségvetéséről szóló rendelet módosítását, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Képviselő-testülete 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
megalkotta a  
 

4 / 2 0 0 6 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

a 5/2005. (II. 17.) sz., az önkormányzat 2005. évi költségvetéséről szóló rendelet módosításáról. 
 
 
 
2. napirendi pont: 
A 2005. évi zárszámadásról szóló rendelet megalkotása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Új piactér kiadások: 16,468 millió Ft. Véleménye szerint nem került 
ennyi pénzbe a piac kialakítása. Úgy gondolja, hogy az összeg nagy része a tófürdőre lett költve. 
A piactól a Kóczán útig terjedő út a mostani városvezetés első igazi tevékenysége, meg is lehet 
nézni, hogy néz ki. Az, az érzése, hogy a piac kivitelezése során más munkát is végzett a kht. és 
oda számolták fel ezt a sok pénzt. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért a 2005. évi zárszámadásról szóló rendelet 
megalkotásával, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Képviselő-testülete 13 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodással 
megalkotta az  
 

5 / 2 0 0 6 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

az önkormányzat 2005. évi költségvetési zárszámadásáról. 
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3. napirendi pont: 
Könyvvizsgálói jelentés megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a könyvvizsgálói jelentést, szavazzon.  
 
 

61/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 2005. évi gazdálkodásról szóló 
könyvvizsgálói jelentést elfogadja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
4. napirendi pont: 
Jelentés a lejárt határidejű határozatokról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: Sokat járt a csillag-csomópont felé, és látta, hogy már az ideiglenes 
buszmegállóban állnak az emberek. Kéri, hogy a régi fa buszmegállókat vitessék el a helyükről, 
nehogy megrongálódjanak. Az emlékművet miért nem bontották el teljesen? Nincs rá szükség az 
új felállításánál? 
 
Mezey Attila alpolgármester: Az új emlékmű alapja, majd egyszerű terméskőből készül. A 
bontásnál minden olyan anyagot elhoztak, ami még értéknek minősíthető.  
 
Garádi István képviselő: Furcsának tartja, hogy egy új emlékmű lesz felállítva. Reméli, hogy 
olyan stílusban készül el, mint a régi volt. 
 
Mezey Attila alpolgármester:  2006. április 26-án szerdán kimegy és megnézi, hogy milyen 
anyagok maradtak ott. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki elfogadja a jelentést a lejárt határidejű határozatokról, 
szavazzon. 
 
 
 

62/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
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a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 
5. napirendi pont: 
AA  ppoollggáárrmmeesstteerr  bbeesszzáámmoollóójjaa  aa  kkéétt  üüllééss  kköözzöötttt  tteetttt  iinnttéézzkkeeddéésseekkrrőőll.. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: A beszámoló április 18-i sorából nem derül ki, hogy miben állapodtak 
meg a horgászegyesülettel? Milyen változások lesznek? 
 
Gyenes Levente polgármester: Semmi konkrétumba nem maradtak, mivel az egyesület sok 
mindent meg szeretne valósítani. Vannak akadályozó tényezők, például, hogy a tó 
természetvédelmi területté van nyilvánítva. Legálisan nem lehet elkezdeni a kotrást. A tavalyi 
belvízkároknál sikerült iszapszivattyút vásárolni és azt kölcsönadnák az egyesületnek. 
 
Dr. Tóth János képviselő: Meg kell oldani a lefolyó halas-patak pálinkafőzőig történő 
kitisztítását, mivel ott borzalmas állapotok uralkodnak. 
 
Gyenes Levente polgármester:  Aki elfogadja a polgármesteri beszámolót a két ülés között tett 
intézkedésekről, szavazzon. 
 
 

63/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a polgármesteri beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 
6. napirendi pont: 
Az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes helyi szabályokról szóló rendelet megalkotása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: A témát tárgyalta az Ügyrendi és Jogi Bizottság és kérte a Szociális 
rendelet szerinti szöveg módosítását. Ismételten kéri a rendelet ilyen formátumú módosítását. 
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Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és 
helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes helyi szabályokról szóló 
rendelet javasolt módosítással történő megalkotásával, szavazzon. 
 
Gyömrő Város Képviselő-testülete 15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
megalkotta a  

6 / 2 0 0 6 .  s z .  r e n d e l e t é t  
 

az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes helyi szabályokról. 
 
 
7.1. napirendi pont: 
Czipa István kártérítési ügye. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: Rendkívüli ülés keretében kellett tárgyalni a Klapka u. 26. sz. alatti 5. 
sz. lakás Belán Béla budapesti lakos részére történő értékesítéséről. A vevő ezután eltűnt. Az 
eredeti Czipa féle határozat nem erről szólt, hanem 10 millió forintban határozták meg az 
összeget. Felhatalmazták a polgármestert az ügy lebonyolítására, illetve, hogy maximum 15 
millió forintig tárgyalhat Czipa Istvánnal. A lakás odaítélésével egyetért, melynek értéke 13,3 
millió forint, de az ezen felüli 1,7 millió forintos pénzbeni kifizetéssel nem. Ezzel kéri módosítani 
a határozati javaslatot. 
 
Garádi István képviselő: Hiányolja Czipa István jelenlétét. Ha nem zárt ülésen beszélnek egy 
önkormányzati vagyonnal kapcsolatban minden információ kikerülhet a hivatalból, így Czipa úr 
is tudhatja, hogy 15 millió forintot ajánlott fel neki az önkormányzat. Nem érti, hogy a kifizetési 
határidő miért 2007. december 31. A következő önkormányzatnak így is óriási terhei lesznek, 
miért kell még az 1,7 millió forinttal is terhelni őket. Ha korrekt módon szeretne a városvezetés 
eljárni, még ebben a ciklusban ki kell Czipa Istvánt fizetni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Többször beszélt Czipa Istvánnal, és véleménye szerint ez az ügy, 
a hatáskörét meghaladja, ezért kéri, hogy a témát ismét tárgyalja az Ügyrendi és Jogi Bizottság. 
Czipa úr úgy gondolja, hogy még ezeken felül sincs kifizetve, ezért szeretné, ha a területeinek 
belterületbe csatolási költségeit is az önkormányzat állná. Hívják meg a következő Ügyrendi és 
Jogi Bizottság ülésére Czipa Istvánt és egyeztessenek vele. Javasolja, hogy a bizottsági ülés után 
döntsenek a témában. 
 
Nagy Tiborné képviselő: Elfogadja polgármester úr javaslatát, mivel nem lenne célszerű egy 
határozatot hozni a 13,3 millió forintról. 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Első lépésben az előző határozatot vonják vissza, illetve a 
visszavonás legyen a határozat része. 
 
Murvai Lászlóné képviselő:  Véleménye szerint, ha 15 millió forintban állapodott meg az 
önkormányzat Czipa Istvánnal, nem ajánlhat most neki 13,3 millió forintot. Nem javasolja, hogy  
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a téma ismét visszakerüljön a bizottsághoz. Miért nem hívta meg a bizottság Czipa urat, ha az ő 
ügyét tárgyalták. Mindig a háta mögött döntöttek. 
 
Garádi István képviselő: Javasolja, hogy tegyék bele a határozatba a Klapka u. 26. sz. alatti 
önkormányzati bérlakás 5. sz. lakásának Belán Béla részére való értékesítésének visszavonását., 
továbbá hatalmazzák fel a polgármestert, hogy a döntést követően kösse meg az adás-vételi 
szerződést Czipa Istvánnal.  
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Ügyrendi és Jogi Bizottsági döntése 
után bízzon meg a testület az adás-vételi szerződés megkötésével, név szerint szavazzon. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Bejelenti, hogy nem vesz részt a szavazáson. 
 
Név szerinti szavazás: 
Gyenes Levente polgármester:  igen   Nagy Tiborné képviselő: igen 
Hodruszky Lajos alpolgármester:  igen   Pató Zoltán képviselő: igen 
Balogh Béla képviselő:  igen   Sas Zoltán képviselő:  igen 
Garamszegi Sándor képviselő: igen  Sigmond Zsolt képviselő: igen 
Garádi István képviselő: igen  Spaits Miklós képviselő: tartózkodik 
Hajdú András képviselő:  igen   Székely Attila képviselő: igen 
Murvai Lászlóné képviselő: igen  dr. Tóth János képviselő: igen 
 

 
64/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete név szerinti 

szavazással, 13 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 
döntött arról, hogy Czipa István Gyömrő, József Attila u. 31. sz. 

alatti lakos ügyének rendezése érdekében felkéri az 
Ügyrendi és Jogi Bizottságot az egyeztetésre. 

 
A bizottság javaslata alapján felhatalmazza a polgármestert 

a szerződés megkötésére. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

 
7.2. napirendi pont: 
A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Nevelési Tanácsadó Alapító Okiratának 
módosítása.  
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki egyetért a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Nevelési Tanácsadó Alapító Okiratának 
módosításával, szavazzon. 
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65/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Családsegítő, Gyermekjóléti Szolgálat és Nevelési 
Tanácsadó Alapító Okiratának módosítását az 

előterjesztett formában elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 

7.3. napirendi pont: 
Javaslat a Közép-magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által kiírt pályázaton nyert 
összeg felhasználására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Az előterjesztésben fel vannak sorolva az aszfaltozásra, illetve javításra 
váró utak. A Szegfű utca alsó szakasza is le lesz aszfaltozva, ahol jelenleg még nincs burkolat? 
 
Gyenes Levente polgármester: Csak a következő aszfaltozási ütembe. Aki elfogadja a pályázaton 
nyert összeg felhasználási javaslatát, szavazzon. 
 

 
66/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Közép-magyarországi Regionális Fejlesztési 
Tanács által biztosított pályázati forrás igénybevételével készülő 

Széchenyi és Wesselényi utca szilárd burkolat felújítási munkálatainak 
elvégzésére a Gyömrői Település Üzemeltető és Fejlesztő Kht-val 

köt szerződést 14.333.000,- Ft-os bruttó átalányáron. 
 

Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 

 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs.  
Aki egyetért azzal, hogy az Gyömrői Település Üzemeltető és Fejlesztő Kht. végezze a Munkás 
utca, Toldi utca, Szegfű utca burkolat-felújítási munkálatait, szavazzon. 
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67/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Gyömrői Település Üzemeltető és 

Fejlesztő Kht. részére engedélyezi a Munkás utca, Toldi utca, 
Szegfű utca burkolat-felújítási munkálatainak elvégzését. 

 
A munkálatokhoz az önkormányzat forrást nem biztosít. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 

8. napirendi pont: 
Bálint János Gyömrő, Simon Mihály tér 3. sz. alatti lakos kártérítési ügye. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Nem ért egyet, hogy a kártalanítás végső dátuma 2007. június 30. 
Hiányolja, hogy a kamat nem szerepel a határozati javaslatban. Megint az érintett jelenléte nélkül 
hoztak egy határozatot. Miért nem lehetett Bálint Jánost meghívni a bizottsági ülésre? 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Bálint János az ügyvédjével bent járt a polgármester úrnál és 
egy helyszíni szóbeli megállapodás született. Ezután döntöttek úgy, hogy mégis igényt tartanak a 
kamatokra. 
 
Garádi István képviselő:  Véleménye szerint a téma előkészítetlenül került a testület elé.  
 
Gyenes Levente polgármester: Javasolja, hogy a téma kerüljön vissza az Ügyrendi és Jogi 
Bizottság elé és az ott származó döntés alapján kerüljön sor a szerződés megkötésére. Aki ezzel 
egyetért, szavazzon. 
 
 

68/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy Bálint János Gyömrő, Simon Mihály tér 3. sz.  
alatti lakos ügyének rendezése érdekében felkéri az 

Ügyrendi és Jogi Bizottságot az egyeztetésre. 
 

A bizottság javaslata alapján felhatalmazza a polgármestert 
a szerződés megkötésére. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
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9. napirendi pont: 
A polgármester illetményének megállapítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs.  
Aki egyetért a polgármester illetményének megállapításával, szavazzon. 
 
 
 

69/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
14 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 

Gyenes Levente polgármester illetményét 2006. április 1-től 
bruttó 460.000,- Ft/hó összegben állapítja meg. 

 
Felelős: jegyző. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
10. napirendi pont: 
Javaslat Széchenyi utcai telekvásárlásra. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: Véleménye szerint ne korlátozzák be az összeget, hogy 800.000,- 
forint, vagy 1 millió forint, inkább m2 árban határozzák meg az értéket. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Javasolja, hogy 1 millió forint helyett, 800.000,- forint kerüljön a 
határozati javaslatba. Ez lenne a kiindulási alap, és ha meg tudnak az eladókkal egyezni, akkor ez 
alapján vásárolják meg a területet. 
 
Dr. Tóth János képviselő: Véleménye szerint nem jó a határozat első része.  
 
Garádi István képviselő:  El kell dönteni, hogy az önkormányzat, vagy az eladó van döntési 
pozícióba. Egy felső korlátot kell meghatározni, és ebből még lehet alkudni. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Javasolja, hogy a határozati javaslatból vegyék ki az árat, és majd 
 megpróbálják a legjobb árat kialkudni az eladótól. 
 
Murvai Lászlóné képviselő: Az idős házaspár nem tudja másnak eladni a területet. Mivel idősek 
és nem tudják már megművelni a kertet, nekik az értékesítés egy nagy lehetőség lenne. 
 
Sas Zoltán képviselő: Véleménye szerint ne írjanak árat. Próbálják meg a legjobb árat kialkudni, 
és kössék meg a szerződést. Ne kerüljön vissza a téma a testület elé. 
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Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért azzal, hogy kerüljön ki a vételár a határozati 
javaslatból, és alkudjon meg a vevővel, illetve ezután kösse meg az adás-vételi szerződést, 
szavazzon. A következő polgármesteri beszámolóban tájékoztatja a testületet az eredményről. 
 
 

70/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Gyömrő, Széchenyi u. 25. sz. alatti, 
2449 hrsz-ú ingatlan 272 m2-es telekrészét megvásárolja. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a telekvásárlással 

kapcsolatos intézkedéseket tegye meg, és az adás- 
vételi szerződést a tárgyalások során kialkudott 

vételáron kösse meg. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
11. napirendi pont: 
Részvétel a Norvég Finanszírozási Mechanizmus (Norvég Alap) finanszírozásában kiírt 
pályázaton. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Szeretné látni az elkészült költségkalkulációt. 
 
Gyenes Levente polgármester: A kalkuláció a pályázatkészítőknél van. A megküldött táblázat 
tartalmazza a végösszeget. A pályázható összeg körülbelül 800 millió forint. 
 
Dr. Tóth János képviselő: Ez ismételten egy előkészítetlen téma. Ha tárgyalta volna a 
Településügyi és Közbiztonsági Bizottság, akkor ismernék a konkrétumokat. 
 
Gyenes Levente polgármester: Múlt héten tájékoztatták, hogy sok pénz bent maradt az alapba 
(kb.: 600-700 pályázat) és az összeg megpályázható. Kérték, hogy adja be az önkormányzat a 
legmagasabb összegre a pályázatát, és majd eldől, hogy mennyi pénzt nyerhet, de nem akarják 
visszaküldeni a Norvég Alapba. 
Aki egyetért a pályázaton való részvétellel, szavazzon. 
 
 

71/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Nemzeti Fejlesztési Hivatal – mint a 
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EGT Finanszírozási Mechanizmus és a Norvég Finanszírozási 
Mechanizmus nemzeti kapcsolattartója – által kiírt 

„4. kiemelt terület: Humán erőforrás-fejlesztés, oktatás 
(Általános iskolák akadálymentesítése)” tárgyú pályázaton 

részt vesz. 
 

A szükséges önrészt, a 42.924.447,- Ft értékű természetbeni 
és a 35.000.000,- Ft pénzbeli hozzájárulást – melyet a 2007. 

évi költségvetésbe beépít – a pályázat megvalósításához 
rendelkezésre bocsátja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
12. napirendi pont: 
Folyószámla hitelkeret meghosszabbítása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki egyetért a folyószámla hitelkeret meghosszabbításával, szavazzon. 
 

72/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött az OTP Bank Rt-nél 100.000.000,- Ft összegű 

folyószámla hitelkeret meghosszabbításáról. 
 

Az önkormányzat képviselő-testülete kötelezettséget vállal 
a felvett hitel és járulékainak a futamidő alatt a költség- 

vetésbe történő betervezésére és visszafizetésére. 
 

Megbízza a polgármestert, hogy a hitelszerződést kösse meg. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
13. napirendi pont: 
A Gyömrő 13/3, 15, 16 és 21 hrsz-ú ingatlanokra beérkezett vételi ajánlatok megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki egyetért a Gyömrő 13/3, 15, 16 és 21 hrsz-ú ingatlanokra beérkezett vételi ajánlatok 
elutasításával, szavazzon. 
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73/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Gyömrő, 15, 18, 19, 20 és 21 hrsz-ú ingatlanokra 
beérkezett vételi ajánlatokat a 226/2004. (10.18.) 

sz. önk. határozat értelmében elutasítja. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 
14. napirendi pont: 
A Ferihegy Önkormányzati Területfejlesztési Társulás társulási megállapodás-tervezetének 
véleményezése. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: Nem került bele az előterjesztésbe az Ügyrendi és Jogi Bizottság 
javaslata. Véleménye szerint hozzanak létre egy speciális ad hoc bizottságot, és végezzenek 
számításokat, továbbá ellenőrizzék, hogy pontosan mit szeretne a vecsési önkormányzat.  
 
Gyenes Levente polgármester:  Aki egyetért a társulásba való belépéssel, illetve, hogy 
polgármesterként képviselje a város, szavazzon. 
 
 

74/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
13 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodással 
döntött a Ferihegy és Térsége Önkéntes Önkormányzati 

Társuláshoz való csatlakozásról. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a társulásban  
képviselje a város érdekeit. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
16. napirendi pont: 
A PEVDI Vegyipari Kft. ügyének megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
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Dr. Tóth János képviselő: Véleménye szerint ismételten segítséget kellene kérni dr. Gál Zoltán 
országgyűlési képviselő úrtól. Pénzt kell keríteni a felszínen lévő kb. 300 tonna veszélyes 
hulladék elszállítására. Bízzák meg polgármester urat, hogy tárgyaljon dr. Gál Zoltánnal, és 
Persányi Miklóssal. 
 
Murvai Lászlóné képviselő: Nem találja a Környezetvédelmi Bizottság javaslatát az 
előterjesztésben. Döntöttek, hogy a helyi területi képviselők a saját körzetükben aláírást 
gyűjtenek, és ezt felterjesztik.  
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Véleménye szerint várják meg a részletes vegyelemzést. Ezt 
értékelje a Környezetvédelmi Bizottság, és ennek ismeretében menjenek tovább, a lakosság 
bevonása csak a végső megoldás legyen.  
 
Sigmond Zsolt képviselő: Érkezett egy válaszlevél a Környezetvédelmi Hatóságtól, mely szerint 
nem találtak veszélyes hulladékot a PEVDI területén. Ha igaz, hogy 6-8 méter mélyen van a 
veszélyes anyag elásva, akkor fúróberendezésre lesz szükség. A polgármester úrnak intézkednie 
kell az ügyben is és a felszínen lévő anyagokat a lehető legsürgősebben el kell szállítatni.  
Murvai Lászlóné képviselő: A hivatalba található egy anyag, amiben egy utcabeli lakos a kútja 
vízminőségét ellenőriztette, és megállapították, hogy a vízben veszélyes anyag található. 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Javasolja, hogy az iratot nézze át a Környezetvédelmi 
Bizottság és derítsék ki, hogy mi az igazság. 
 
Gyenes Levente: Az ügy megoldása érdekében kérjenek segítséget dr. Gál Zoltántól, és Persányi 
Miklóstól, továbbá tekintse át a Környezetvédelmi Bizottság a fent említett anyagot. Az ügy 
végső megoldása érdekében a területi képviselők forduljanak a lakossághoz aláírásgyűjtésre.  
 
 
17. napirendi pont: 
A Gyömrő Város Önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézmények 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálat. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja az 1. sz. Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  
 
 

75/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

az 1. sz. Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását az 

előterjesztett formában jóváhagyta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 
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Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Bóbita Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  
 
 

76/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Bóbita Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását az 

előterjesztett formában jóváhagyta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a 3. sz. Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  
 

77/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a 3. sz. Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását az 

előterjesztett formában jóváhagyta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Fekete István Általános Iskola és Szakiskola Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  
 

78/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Fekete István Általános Iskola és Szakiskola Szervezeti 
és Működési Szabályzatának módosítását 

az előterjesztett formában jóváhagyta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 
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Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  

 
79/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosítását az 
előterjesztett formában jóváhagyta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Weöres Sándor Általános Iskola és Művészeti Iskola Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítását az előterjesztett formában, szavazzon.  
 
 

80/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Weöres Sándor Általános Iskola és Művészeti 
Iskola Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítását az előterjesztett formában jóváhagyta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
18. napirendi pont: 
Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Nevelési Tanácsadó 2005. évi 
munkájáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Nevelési Tanácsadó 2005. évi 
munkájáról szóló beszámolóját, szavazzon. 
 
 

81/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, Nevelési Tanácsadó 
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2005. évi gyermekvédelmi tevékenységét megfelelőnek értékeli, 
az arról szóló beszámolót elfogadja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
19. napirendi pont: 
A VINCENT AUDITOR Kft. belső ellenőri jelentésének megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Hiányolja a belső ellenőrzést a könnyvizsgálói jelentésben. Miért nem 
működik az ellenőrzés folyamatosan minden intézményben? 
 
Varga Ernő jegyző: A testület elfogadta a 2006. évi belsőellenőrzési rendeletet. Ez a tevékenység 
tavaly óta a Monori Kistérségi Társuláson keresztül működik.  
 
Dr. Tóth János képviselő: Készül egy szabályzat és ez bele fog kerülni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki elfogadja a VINCENT AUDITOR Kft. belső ellenőri 
jelentését, szavazzon. 
 

82/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a 2005. évi belső ellenőrzésről szóló jelentést az intézmény- 
vezetők által elkészített megvalósítási ütemtervekkel együtt 

elfogadja. 
 

1. Egyben irányvonalat határoz meg az önállóan gazdálkodó 
intézmények felé: 

 
A 2006/2007. tanévtől a nyugdíjas közalkalmazottak 

jogviszonyát javasolt minimálisra csökkenteni és 
álláshelyeiket – a közoktatásról szóló törvény és 

végrehajtási utasításai alapján – pályázati 
úton betölteni. 

 
2. Az önállóan gazdálkodó intézményekben 2007. évben 
az utóellenőrzés elvégzését megrendeli, melynek költsé- 

geit a 2007. évi költségvetésbe betervezi. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: folyamatos. 
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20. napirendi pont: 
A Teleki László Gimnázium és Informatikai Szakközépiskola működésének vizsgálata. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Teleki László Gimnázium és Informatikai Szakközépiskola működésének 
vizsgálati eredményét, szavazzon. 
 
 

83/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

az elvégzett gazdasági számítások alapján megállapította, 
hogy nem kívánja átvenni a Teleki László Gimnázium 

és Informatikai Szakközépiskola fenntartását, működtetését, 
egyben meghatározza a 2007. évtől költségvetési évenként 

biztosított önkormányzati támogatás elveit: 
 

1. Az intézményi költségvetés elkészítésével párhuzamosan 
az önkormányzat a feladatfinanszírozási elv alapján meg- 
határozza az iskola éves kiadási keretét. 
Hat. idő: november 30. 
Adatszolgáltatásért felelős: az intézmény igazgatója. 

 
2. A tervezett bevétel és a FELFIN kiadás közötti külön- 
bözet 7-12. évfolyamra járó gyömrői gyerekekre meghatá- 
rozott %-os arányban támogatásként biztosítja Gyömrő 
Város Önkormányzata, melyet az éves költségvetésébe beépít. 

 
3. A támogatás átutalásának feltételei: 
 
3.1. Az iskolafenntartó alapítvány és az intézmény közösen 
köteles a kiadási és bevételi különbözet bejáró tanulóra eső 
részét negyedévente saját bevételből biztosítani – saját rész –, 
melyről minden negyedévet követő hónap 10. napjáig írásban 
– dokumentumokkal alátámasztva – beszámolót juttat el 
Gyömrő Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalába. 
 
3.2. Az önkormányzati támogatás mértéke maximum az intéz- 
mény által igazolt saját rész teljesülésének arányával azonos 
mértékű lehet. 

 
3.3. A költségvetési törvény szerint biztosított, állami intéz- 
ményfenntartásra eső normatív támogatást az intézményt 
fenntartó alapítvány és a gimnázium köteles az iskola köz- 
vetlen működését, fenntartását, fejlesztését szolgáló kiadások 
fedezetére fordítani. 
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3.4. A fenntartó alapítvány és az intézmény köteles úgy meg- 
szervezni a felnőttoktatási és szakképzési feladatának ellátá- 
sát, hogy az költségvetési szempontból önfinanszírozó legyen. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatási megálla- 

podást kösse meg. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: 2006. december 31. 

 
(Megérkezett dr. Török Gábor, jelenlévő képviselők száma 16 fő). 
 
 
21. napirendi pont: 
Vozzsanyikovné Papp Irén, Molnárné Papp Ildikó, Pesti Gáborné és ifj. Papp József 
gyömrői lakosok kérelme a Gyömrő, 220, 221, 223 hrsz-ú ingatlanok telekalakítására, 
magánút kialakítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Dr. Tóth János képviselő: Nem javasolja, mivel nem megfelelő az út. Hatalmazzák fel a 
polgármestert, hogy tárgyaljon az önkormányzat vételi ajánlatáról, meghatározott ár nélkül.  
 
Sas Zoltán képviselő: Véleménye szerint a megvételről kell tárgyalni, mivel ezekre a területekre 
a városnak szüksége van. A tulajdonosok számára a terület úgyis használhatatlan. 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Várják meg a Közigazgatási Hivatal véleményét, és ez után 
intézkedjenek.  
 
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért azzal, hogy ne járuljanak hozzá magánút 
kialakításához, illetve tárgyaljanak a terület megvételéről, szavazzon. 
 
 

84/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

nem járul hozzá a Gyömrő 220, 221, 223 hrsz-ú ingatlanokon 
magánút létesítéséhez. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson tárgyalásokat 

a tulajdonosokkal a területek megvételéről. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 
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22. napirendi pont: 
Berezvay-Erőss Rita, Kovács András, Kovács László és Kovács Tamás gyömrői lakosok 
Gyömrő, 215, 216 hrsz-ú ingatlanokra elrendelt építési tilalom feloldása iránti kérelme. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Spaits Miklós képviselő: Nem került bele az előterjesztésbe a Településügyi és Közbiztonsági 
Bizottság javaslata, mely szerint a bizottság javasolja a fenti hrsz-ú ingatlanok megvételét. 
 
Gyenes Levente polgármester: A fenti hrsz-ú területeket 60 millió forint körüli áron szeretnék 
eladni a tulajdonosok. Javasolja, hogy az Ipari, Kereskedelmi és Vagyonkezelő Bizottság 
folytasson tárgyalásokat a terület megvételéről. Aki ezzel egyetért, szavazzon 

 
85/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
nem járul hozzá a Gyömrő, 215, 216 hrsz-ú ingatlanokra  

elrendelt építési tilalom feloldásához.  
Felhatalmazza az Ipari, Kereskedelmi és Vagyonkezelő Bizottságot, 

hogy folytasson tárgyalásokat a területek megvásárlásával  
kapcsolatban. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 

 
23. napirendi pont: 
A Fiducia Patika Bt. kérelme a malomépület bontására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Véleménye szerint hatáskör elvonás történik, ha ebben testület dönt. 
 
Varga Ernő jegyző: A műszaki iroda hatáskörébe tartozik, de felkérték a testületet, hogy 
mondjon véleményt a bontással kapcsolatban. 
 
Garádi István képviselő:  Ez a határozati javaslat, akkor is egyértelműen hatáskör elvonás. A 
műszaki irodának ki kell adni a bontási engedélyt. 
 
Varga Ernő jegyző:  Javasolja, hogy a határozati javaslat második részét töröljék. 
 
Nagy Tiborné képviselő: Nem javasolja a malom lebontását. 
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Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért a módosított javaslattal, hogy vegyék ki a javaslatból 
a „nem járul hozzá a Gyömrő, Dózsa Gy. u. 49. sz. alatti 77 hrsz-ú ingatlanon található malom 
épületének bontásához sort,” illetve tárgyaljanak a malom megvételéről, szavazzon. 

 
86/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Gyömrő, Dózsa Gy. u. 49. sz. alatti 

77 hrsz-ú ingatlanon található malom épületének  
lebontását a jellegéből adódóan nem tartja célszerűnek,  
ezért vételi ajánlatot tesz az ingatlan tulajdonosa felé. 

 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdjen 
tárgyalásokat a tulajdonossal és a felszámoló 
biztossal az ingatlan megvásárlása tárgyában. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
24. napirendi pont: 
VOKS Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a VOKS Bizottság beszámolóját, szavazzon. 
 

87/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a VOKS Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Környezetvédelmi Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs.  
Aki elfogadja a Környezetvédelmi Bizottság beszámolóját, szavazzon. 
 
 

88/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 
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a Környezetvédelmi Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
Ipari, Kereskedelmi és Vagyonkezelő Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja az Ipari, Kereskedelmi és Vagyonkezelő Bizottság beszámolóját, szavazzon. 

 
 

89/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

az Ipari, Kereskedelmi és Vagyonkezelő Bizottság 
beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
Településügyi és Közbiztonsági Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Településügyi és Közbiztonsági Bizottság beszámolóját, szavazzon. 
 

 
90/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Településügyi és Közbiztonsági Bizottság 

beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki elfogadja a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság beszámolóját, szavazzon. 
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91/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 
beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
Ügyrendi és Jogi Bizottság beszámolójának elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs 
Aki elfogadja az Ügyrendi és Jogi Bizottság beszámolóját, szavazzon. 
 
 
 

92/2006. (04.24.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
az Ügyrendi és Jogi Bizottság beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
25. napirendi pont: 
Interpellációk, bejelentések. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Garádi István képviselő: Véleménye szerint a károkat tervezéssel és kivitelezéssel kell 
megelőzni. Nincs záportároló a vasúton túli víz átszivárgásának megoldására sem. A kertekben 
áll a víz. A Vadvirág utcai részen eltűnt az árok, amit ismét ki kell ásni. A 2. pontnál a 
„gyógyszertár ugrásra készen állnak a munkások a járda építésre.” Nem csak ez az egy tulajdonos 
van a Simon Mihály téren. Nincs járda, így egy befejezetlen projektről van szó. Úgy gondolja, 
hogy a kht-nak egyszemélyes tulajdonosa van, és az, az önkormányzat. Nem érti, hogy miért 
küldözgeti őt a hivatal, a kht-hoz, ha valamire választ szeretne kapni. Hogyan mutatnak a 
városban élőknek példát, ha a saját tulajdonú kht-nak nincs az autóira kötelező biztosítása. A 
csütörtöki piactéren miért nem lehet az elhasználódott, megrongálódott játékokat kijavítani. 
Nincs libikóka, hiányoznak a padokról az elemek, veszélyes a csúszda, mivel a tetejéről hiányzik 
egy léc. A 2.1. pontnál a menetrendszerinti buszjáratokkal kapcsolatban, a gallyak eltávolítása 
még mindig nem történt meg. Ezeket az utakat, miért nem lehet karbantartani? Az állomásnál 
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lévő elhasználódott térképek cseréjére, az országzászló felújítására sem kapott választ. Október 
óta várja a közterület-felügyelők felmérését a táblák bevételével kapcsolatban. A Rózsahegyi 
szemétszállítás ügye sincs megoldva, pedig a város alapvető érdeke lenne, hogy ez a terület is 
bekapcsolódjon a szervezett hulladékgyűjtésbe. 
Nagy Tiborné képviselő: Már többen érdeklődtek nála, hogy mikor lesz a városban lomtalanítás? 
Kéri, hogy az időpontot tegyék közzé a gyömrői újságban.  
 
Gyenes Levente polgármester: Csak ősszel lesz a városban lomtalanítás. 
 
Garádi István képviselő: Már teljes sötétség van a Mendei úti veszélyes kanyarban, mivel két 
villanyoszlop hiányzik. 
 
Gyenes Levente polgármester: Már pótolták őket. 
 
Garádi István képviselő: Tett egy javaslatot a hivatali telefon-automatával kapcsolatban. Kérte, 
hogy mondja be a sűrűn keresett mellékeket.  
 
Dr. Tóth János képviselő: A jó idő beálltával elkezdődött az égetés, kéri, hogy a tűzgyújtási 
rendeletet tartassák be. Nem hiszi el, hogy a három közterület-felügyelő nem veszi észre, hogy 
kedden, és pénteken kívül is folyamatosan égetnek a lakosok. Kiss László felszólítása –az állatok 
kitelepítésére- történjen meg. 
 
Varga Ernő jegyző: Már az ügyintézőnél van az ügy.  
 
Murvai Lászlóné képviselő: A régi gyógyszertárnál nagyon csúnya munkát végeztek az útépítők. 
A kerítés mellé dobálták a felesleges törmeléket, kútgyűrűt. A műszaki iroda ellenőrizze a 
helyszínt, ezután visszajelzést kér, hogy mikor lesz rendbetéve a terület. Az előző testületi ülésen, 
kérte, hogy a közterület-felügyelők ellenőrizzék azokat a helyeket, ahol a tulajdonosok nem 
engedtek árkot ásatni. Szólítsák fel ezeket az embereket az árok kiásására. Ismételten kéri, hogy a 
csütörtöki piactérnél a játszótér kerítését építsék meg. Kezdődik a jó idő és egyre több gyermek 
jön ki focizni, és veszélyes a labda úttestre gurulása.  
 
Sas Zoltán képviselő: Javasolja, hogy az önkormányzat ellenőrizze az útépítés során kihelyezett 
jelzőtáblákat. Sok elsőbbségadás kötelező tábla hiányzik. Kéri, hogy a Szt. István úton vezessék 
be a PEMÁK által elfogadott rendet. A Szt. Imre u. 111. számú ház előtt a csatorna aknafedél 
beszakadt. A lakó már jelezte a problémát. A vízmű emberei kimentek és tájékoztatták hogy a 
helyreállítás a kht. feladata. Ha abba belemegy egy autó, kitörhet a kereke. Kéri, hogy hassanak 
oda, hogy a hiba minél előbb ki legyen javítva. 
 
Nagy Tiborné képviselő. Megkérték, hogy kérdezze meg Polgármester úrtól, hogy a 
mozgássérültek világbajnokságára fogadja el a védnökséget. Már nagyon várják a visszajelzést 
ezzel kapcsolatban. 
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Gyenes Levente polgármester: Ez a kérelem nem jutott el hozzá, természetesen elvállalja a 
védnökséget.  
 
Spaits Miklós képviselő: Meg kell kezdeni a Kóczán úti terület kitáblázását. 
 
Dr. Török Gábor képviselő: 2006. április 26-án 11:00 órakor lesz dr. Halmai Gábor úr temetése. 
 
Balogh Béla képviselő: A Gumi úton, a tőzegessel szemben egy karámszerű épület készült, kéri, 
hogy ellenőrizzék, nem-e állattenyésztés folyik itt. 
 
Dr. Tóth János képviselő: A Városi Majális 2006. május 1-jén 10:00 órától kerül megrendezésre. 
Sportbemutatóval, énekkel, tánccal, várják a kedves vendégeket. 
 
Gyenes Levente polgármester: Megköszöni a részvételt, a testületi ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 Gyenes Levente Varga Ernő 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 dr. Tóth János 
 Ügyrendi Biz. elnök 
  jkv. hitelesítő 


